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PROTOKÓŁ NR 4/24

ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI RADY GMINY NAREW

Wspólne posiedzenie odbyło się 30 lipca 2024 roku w Urzędzie Gminy Narew. Posiedzenie Komisji
rozpoczęło się o godzinie 8:00 z następującym porządkiem obrad

Porządek posiedzenia:

1. Omówienie działalności szkoły- spotkanie z dyrektorem ZSP w Narwi.

2. Zapoznanie się z pismami, które wpłynęły do Rady- wypracowanie odpowiedzi.

3. Sprawy różne

Komisje obecne na posiedzeniu:

1. Komisja Budżetu i Finansów.

2. Komisja Rozwoju Gminy.

3. Komisja Rewizyjna.

4. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

Listy obecności stanowią załączniki do niniejszego protokołu.

Na stan ustawowy 15 radnych obecnych było 14.

Ad. 1. Omówienie działalności szkoły- spotkanie z dyrektorem ZSP w Narwi.

Dyrektor ZSP w Narwi poinformował, że w roku szkolnym 2024/25 do szkoły będzie uczęszczało 283
uczniów. W planach jest zatrudnienie psychologa, ponieważ z roku na rok przybywa uczniów z opiniami
bądź orzeczeniami, na chwilę obecną jest to 12% wszystkich uczniów. Szkoła widzi potrzebę utworzenia
dodatkowych gabinetów tj. gabinet psychologa, gabinet integracji synsorycznych. Dyrektor omówił temat
ponownego wprowadzenia  możliwości  zwiększenia  liczby uczniów w klasach szkoły  podstawowej  o
obywateli  Ukrainy.  Rada zachęca  dyrekcję ZSP, aby w większym stopniu korzystała  z  dofinansowań
Funduszy Europejskich i Ministerialnych. 

Ad.2. Zapoznanie się z pismami, które wpłynęły do Rady- wypracowanie odpowiedzi.

1. Wniosek mieszkanki wsi Puchły.

Odnośnie naprawy dróg we wsi Puchły. Komisja zapoznała się z wnioskiem, wszelkie prace remontowe
będą prowadzone w miarę możliwości finansowych Gminy Narew.

2. Pismo mieszkanców Narwi.

W sprawie  wycofania  z  obiegu  prawnego  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla
miejscowości Narew, obejmującego działki o numerach geodezyjnych 1056, 1052, 1057. Po rozpatrzeniu
pisma dotyczącego zmiany Uchwały Rady Gminy z dnia 30 września 2009 Nr XXVII/161/09 komisja
rekomenduje Urzędowi Gminy przedstawienie szczegółowych wyjaśnień dla wnioskodawców w zakresie
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ich praw oraz korzyści wynikających z podjętej uchwały.

3. Pismo mieszkanki Ogrodniki.

Dotyczy  udrożnienia  oraz  utwardzenia  drogi  dojazdowej  do  działki  o  nr  325.  Komisje  wskazują,  iż
Gospodarka  Komunalna  nie  dysponuje  wystarczającym sprzętem oraz  zasobami,  które  umożliwiłyby
szybkie udrożnienie drogi. Komisje widzą potrzebę doposażenia Gospodarki Komunalnej w odpowiedni
sprzęt, który pozwoli na skuteczne utrzymanie dróg.

4. Pismo Stowarzyszenia przewoźników Podlasie.

Komisje zapoznały się z pismem Stowarzyszenia w sprawie zastosowania minimalnych stawek podatku
od  środków  transportowych  na  rok  2025.  Wniosek  zostanie  poddany  dyskusji  podczas  omawiania
projektu uchwały w sprawie stawek podatkowych.

Ad. 3. Sprawy różne.

Radna Agnieszka Filipiuk prosi o wymianę przepustu we wsi Trześcianka.

Przewodnicząca  Rady Sylwia Sawicka -  Andrzejuk zgłosiła  potrzebę  wykoszenia terenu wokół  Dęba
,,Dunin'' we wsi Przybudki.

Radny Mirosław Wawrzeniuk wnioskuje o równanie drogi ,,Ścienka'' we wsi Tyniewicze Duże.

Radna  Anna  Jakoniuk  przedstawiła  sytuację  związaną  z  rozpoczęciem  przez  Urząd  Gminy  Czyże
procedury w sprawie wydania decyzji środowiskowej dotyczącej torfu w miejscowości Klejniki.

Wspólne posiedzenie Komisji zakończono o godzinie 10:15.

        Protokolant

       Anna Kryszeń

                                      Przewodniczący Komisji

                                      Michał Szelengowicz
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